
Folketingets Sundhedsudvalg har den 14. september 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
742 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Spørgsmål nr. 742:
’Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 10. september 2009 fra Kim Hansen 
vedrørende sønderjysk akutsygehus, jf. SUU alm. del – bilag 656.’

Svar:
Ekspertpanelet vedrørende sygehusinvesteringer er i gang med at vurdere de oplysnin-
ger, der er indsendt af regionerne i forbindelse med før-screeningsprocessen, herunder 
oplysningerne fra Region Syddanmark vedr. Sygehus Sønderjylland. Ekspertpanelets 
proces er dels beskrevet i regeringens breve til regionerne af 26. januar 2009 og dels i 
økonomiaftalen for 2010 indgået mellem regeringen og regionerne. Set i lyset heraf
finder jeg det for nærværende derfor rigtigst ikke at kommentere på beregningerne i det 
konkrete projekt.

Jeg er oplyst om, at Region Syddanmark har besvaret borgeren vedr. den konkrete hen-
vendelse, og det svar er vedlagt.
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